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26. Oktober 2022 kl. 18:00

Dagsorden

1. Godkendelse af referat

2. Fjernvarmeprojekt, næste skridt

3. Projekt Multihus

4. Jystrup folder

5. Jystrup Film, lokaliteter? Sponsorer til filmning er Bdr. Østergård, Kudskehuset og vognmand

Svend Chr. Vil I gå ind i skemaet og anføre hvor I mener der skal filmes? Link:

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1mwc_cmiSSGMm-y0kKYtjozJCVSgmbsvI/edit?rtpo

f=true

6. Facaden/malerierne på Brugsen, emailadresse skal ændres.

7. Økonomi, sponsorer?

8. Næste mødedato, -tid og -sted.

9. Eventuelt.

Referat

Sted

Aktivitetshuset - Skjoldenæsvej 65, 4174 Jystrup

Deltagere

Jens, Lone, Louise og Lars

Afbud

Martin, Kurt, Stef, Lasse

Dagsorden

1. Godkendelse af referat, godkendt, det bedes lagt på hjemmesiden.

Referat fra sidste møde skal ligges på hjemmesiden.
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2. Fjernvarmeprojekt, næste skridt

Jeg er meget stolt over at der er kommet 63,9 % besvarelser af mulige.
Jeg er også meget stolt af at der er 81,9 % ja-boliger, og jeg er meget glad for at der er
79,7 % af det samlede areal, der vil tilsluttes!
Dertil kommer Skolens, Børnehusets, Aktivitetshusets og Pedelboligens forbrug, som ikke er
medregnet i svarene.
Derfor vil jeg sende besvarelsen til Ringsted Forsyning i denne uge.
Jeg vil også lave et indlæg til FB og web-siden. Jeg vil også kontakte Dagbladet med det
gode resultat.
Jeg vil indkalde til et møde kun om fjernvarmeprojektet snarest, så vi kan lægge en plan for
Landsbyforeningens videre arbejde med fjernvarmeprojektet.

Mine rettelser i skemaet:
Jeg har tilføjet kvm i 5 nej-ejendomme på 130 kvm hver. Det er hvad en 'standardbolig'
rummer, så derfor en tilsnigelse. De ses med røde tal.
Jeg har samlet bofællesskabet Savværket i 1 linje, da de har givet en samlet tilkendegivelse.
I Bakkehusene har de ligeledes givet en samlet besvarelse, men jeg har gået ud fra at der er
2 boligtyper på 86 og 110 kvm og lige mange af hver.
I Enghusene har de i lejeboligerne ligeledes holdt møde og har en enstemmig
ja-tilkendegivelse, desuden med tilsagn fra boligselskabet. Da der også er ejerboliger i
Enghusene, har jeg ikke ændret de indkomne besvarelser fra Enghusene.
I Vårmarkens 1. Etape er der ca. 2.800 kvm boliger, og dertil kommer 4.500-5.000 kvm for
Eco-Villages byggeri.

Hvem vil deltage i fjernvarmegruppen ud over Søren Holm, Uffe Voldum og Lars? Opslag i
FB?

Mødekalender for dagsorden om varmeplan er følgende:
KMU 23/11
ØU 29/11
BYR 5/12

Pt ser Jystrup ikke til at være blandt de første landsbyer i kommunen til jf nye varmeplan at få

fjernvarme. Vi vil se hvilke muligheder der er for at påvirke beslutningsprocessen, da vi har en

afklaring i Jystrup allerede. Vi kender ikke kriterierne for hvilke landsbyer som prioriteres først tiol

fjernvarme - dem vil vi gerne kende. Vi skal finde ud af, hvad den undersøgelse forsyningen omtalte

på fjernvarme mødet - om fjernvarme er den rigtige løsning i Jystrup - har vist, hvis den er afsluttet.

Lars skriver ud, om nogle i byen er interesserede i at deltage i gruppen.

3. Projekt Multihus
Oplægget fra Multihus-gruppen har været behandlet i Plan- og Boligudvalget, og der er givet
tilladelse/opfordring/grønt lys til at lave 2 forslag til brug af Kommunens område, 1 med og 1
uden brug af Søholmhus. Der er ansøgt om midler i Helhedspuljen til en arkitektkonkurrence
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til 3 firmaer, ansøgt om 300.000,- Da beløbet er over 100.000,- skal der gives tilsagn i
Økonomiudvalget efter Landsbyforums behandling. Referat fra mødet? Stef?

Vi kan ikke afklare punktet på mødet, afklaring fra Stef/Lasse afventer.

4. Jystrup folder

Kurt har sendt en mail til arbejdsgruppen, de skal mødes i det nye år og planlægge nærmere. Lone

koordinerer næste møde. Billeder forventes først taget i foråret.

5. Jystrup Film, lokaliteter? Sponsorer til filmning er Bdr. Østergård, Kudskehuset og vognmand

Svend Chr. Vil I gå ind i skemaet og anføre hvor I mener der skal filmes?

ISO-film skriver:

Det jeg skal bruge fra dig er:
● En ønsket optagedato.

● Liste over steder vi skal optage

● Valg om der skal speak eller interview

■ Hvis speak, så input til denne, eller jeg kan skrive ud fra listen over

lokationer.

Vi skal have belyst 1) er der tilstrækkelige sponsor tilsagn nu til at filmen kan gennemføres, 2) hvor

mange lokationer kan vi pege på i alt til filmen.

Vi ønsker at der skal filmes til forår/sommer, da det ikke bliver gode billeder om vinteren.

Tanken er at der skal speak på filmen, ikke interviews.

6. Facaden/malerierne på Brugsen, emailadresse skal ændres.

Stef tager kontakt til Lisbeth Bang.

Kan ikke afklares i denne omgang.

7. Økonomi, sponsorer

Nye sponsorer Lasse?

Pga. sygdom har Lars ikke nået ned i tidligere regnskaber. Indhentes inden årsregnskab.

Lasse sender listen over mulige virksomheder rundt til alle så den evt kan suppleres.
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8. Næste mødedato, -tid og -sted.

Forslag: 7.12.22, kl. 18-21. Vi satser på at spise lidt sammen. Mødested forhåbentlig i Louises

mødelokale.

9. Eventuelt.

Kommunen har skrevet om Fællesskabsby:

Kære Landsbyforeningen for Jystrup og omegn

Fællesskabsby Ringsted er et nyt initiativ, hvor Ringsted Kommune i samarbejde med Dansk

Almennyttigt Boligselskab (DAB) og Komiteen for Sundhedsoplysning med støtte fra

Nordea-fonden skal understøtte flere folk i Ringsted til at blive en del af byens gode

fællesskaber.

I Ringsted kommune er der mange aktive borgere, frivillige, foreninger, lokalfora og

lokalområder, som på hver deres måde tager del i at skabe meningsfulde fællesskaber til stor

gavn for alle. At være en del af et fællesskab – hvad enten det er en idrætsforening eller en

strikkeklub, er en beskyttende faktor mod ensomhed og har en positiv indvirkning på mental

trivsel og helbred. På trods af byens mange tilbud, er der mange mennesker i Ringsted, der

savner at være en del af et fællesskab, og har svært ved at få et overblik over byens

foreninger og fællesskaber.

Derfor er Fællesskabsby Ringsted i gang med at opbygge en hjemmesiden
fællesskabsby.dk, der bl.a. vil være én samlet indgang til byens foreninger og
fællesskaber. I denne forbindelse, er vi nysgerrige på, om der i jeres lokalområde er
fællesskaber, som med fordel kunne synliggøres på siden?
I så fald må I meget gerne udfylde vedhæftede dokument og sende det til
Fællesskabsby snarest muligt (send dokument til: hebga@ringsted.dk), så sørger vi
for, at I kommer til at fremgå på fællesskabby.dk.
Det koster IKKE noget at være oprettet på fællesskabsby.dk.

Med venlig hilsen
Heidi Brehm Christensen
Fællesskabsguide
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